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Geachte mevrouw Gielis,

Op 25 oktober 2024 heeft u raadsvragen ingediend over Zwembad De Windas. Met deze brief geven wij u 
antwoord op uw vragen.

Vraag 1.
Het college schrijft in antwoord op de schriftelijke vragen ‘Overlast in buitenbad zwembad De Windas’ 
(BS2400034) dat het in algemene zin bekend is dat er zich overlast voordoet in het zwembad. Maar dat er 
in 2024 geen overlastmeldingen zijn gedaan door Sportfondsen bij de politie. Tegelijkertijd heeft de 
fractie van Leefbaar3B begrepen dat er wel degelijk meermaals contact is geweest het afgelopen jaar 
tussen het zwembad en de politie naar aanleiding van ervaren overlast. Daarom hebben wij de volgende 
Artikel 37 vragen: Is het college hiermee bekend?
Antwoord
Het college is ervan op de hoogte dat er in 2024 meldingen van overlast door Sportfondsen zijn gedaan bij 
de politie. Dit hebben we niet eerder kunnen aangeven door de manier van registreren bij de politie. 
Inmiddels hebben we het volgende overzicht van meldingen die bij de politie zijn binnengekomen 
ontvangen:
» 17 juli 2024: Er werd een melding van overlast ontvangen met betrekking tot de nabijgelegen parkeer

plaats, hetgeen gedeeltelijk ook in het zwembad plaatsvond. De politie is ter plaatse geweest.
» 30 juli 2024: De politie ontving een melding van overlast door jongeren bij het zwembad en is ter

plaatse geweest.
» 28 augustus 2024: De politie ontving een melding van het zwembad dat jeugdige bezoekers het terrein

niet wilden verlaten. Vanwege de drukte werd besloten geen nieuwe bezoekers meer toe te laten. De 
politie is ter plaatse geweest, heeft de jongeren aangesproken en verzocht het terrein te verlaten.

» 29 augustus 2024: De politie ontving een melding van Sportfondsen betreffende parkeerproblemen. De
politie heeft de buitengewoon opsporingsambtenaren (boa's) ingelicht, die handhavend hebben 
opgetreden.
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Vraag 2.
Een gemaakt protocol moet je monitoren en evalueren. Op welke manier en met welke frequentie hebben 
de drie betrokken partijen (vertegenwoordigers van het college, Sportfondsen en politie) hier met elkaar 
contact over?
Antwoord
Tussen de betrokken partijen is afgesproken na het zwembadseizoen 2024 met elkaar in gesprek te gaan.
Dit gesprek heeft in oktober 2024 plaatsgevonden tussen de gemeente en Sportfondsen. Er zijn in dit 
gesprek terugkerende overlegmomenten ingepland, ook om het Protocol Vrolijk en Veilig te monitoren.
De volgende overleggen zijn ingepland in januari 2025 en april 2025.

Vraag 3.
Wilt u de resultaten van een evaluatie van het afgelopen seizoen delen met de raad?
Antwoord
In het evaluatiegesprek is gesproken over de samenwerking tussen Sportfondsen, de politie en gemeente, de 
ervaren overlast, de huidige maatregelen door Sportfondsen, de wensen van Sportfondsen en de vervolg
stappen. Uit de evaluatie blijkt dat de samenwerking tussen Sportfondsen en de wijkagent over het alge
meen goed verloopt. Er is regelmatig contact vanuit Sportfondsen met zowel de politie als de gemeente. 
Sportfondsen vindt handhaving op de parkeersituatie rondom het zwembad een aandachtspunt. Ter voor
bereiding op het buitenbad-seizoen 2025 zijn een aantal afspraken tussen Sportfondsen en gemeente (zie 
beantwoording vraag 5 en 6) gemaakt.

Vraag 4.
Welke specifieke overlast wordt ervaren, veroorzaakt door wie en waar? (in het buitenbad of buiten het 
zwembad op de parkeerplaats.)
Antwoord
Sportfondsen ervaart voornamelijk overlast door de bezoekers van het zwembad. Dit gaat ten eerste om 
overlast in het zwembad en ten tweede om parkeeroverlast. De overlast in het zwembad wordt veelal 
veroorzaakt door jeugdigen die zich provocerend gedragen naar andere bezoekers en medewerkers van het 
zwembad. Een deel van deze jeugdigen komt uit Lansingerland en een deel uit de regio. De parkeeroverlast 
bestaat uit het parkeren van voertuigen buiten de parkeervakken, die zorgen voor hinder en een 
verminderde doorgang.

Vraag 5.
Welke maatregelen kan het zwembad zelf nemen om de veiligheid rond het zwembad voor gasten en mede
werkers voor het komende seizoen te verhogen? Wat zijn de kosten daarvan en wie is voor die kosten 
verantwoordelijk?
Antwoord
Het college vindt de veiligheid in- en om het zwembad belangrijk. We zien dat Sportfondsen actief bezig is 
met maatregelen om de veiligheid te bevorderen. Het nemen van deze maatregelen en de bekostiging daar
van is een aangelegenheid van het zwembad.
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Vraag 6.
Welke maatregelen kan de gemeente nemen om de veiligheid in en rond het zwembad voor de gasten én de 
medewerkers voor het komend seizoen te verhogen? Wat zijn de kosten daarvan en zijn daarvoor middelen 
beschikbaar?
Antwoord
De gemeente kan niet direct optreden tegen de jeugdoverlast die plaatsvindt in het zwembad. De bevei
liging en handhaving op het terrein van het zwembad liggen primair bij het zwembad zelf, aangezien het 
zwembad zich buiten de openbare ruimte bevindt. De gemeente wordt wel graag door het zwembad op de 
hoogte gehouden over de overlast in en rondom het zwembad.

Voor wat betreft de jeugdoverlast is in het overleg van oktober 2024 afgesproken dat de wijkmanager en 
veiligheidsadviseurs van de gemeente een locatiebezoek aan het zwembad brengen. Het doel hiervan is om 
op warme dagen zelf de situatie ter plaatse te ervaren, zodat zij gericht advies kunnen geven over de inzet 
die wordt gepleegd. De gemeente heeft daarnaast Jongerenwerk Lansingerland uitgenodigd voor de terug
kerende overlegmomenten tussen gemeente, Sportfondsen en politie. In de vervolgafspraken wordt 
gezamenlijk besproken welke rol Jongerenwerk kan vervullen in de buitenruimte bij het verminderen van de 
overlast. De inzet van de gemeente op deze maatregelen vindt plaats binnen het bestaand financieel kader.

Voor wat betreft de parkeeroverlast is in het overleg van oktober 2024 afgesproken dat de gemeente de 
mogelijkheden van verbetering van verkeershandhaving gaat onderzoeken. Hiervoor beoordeelt de wijk
manager de situatie samen met een verkeerskundige. De inzet van de gemeente op deze maatregelen vindt 
plaats binnen het bestaand financieel kader.

Vraag 7.
Wat mag het zwembad van de politie verwachten?
Antwoord
De politie neemt deel aan de ingeplande overleggen en handelt volgens de afspraken uit het Protocol Vrolijk 
en Veilig. Het zwembad mag van de politie verwachten dat zij reageren op meldingen en bij strafbare feiten 
zorg dragen voor de afhandeling.

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen.

Met een vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders van Lansingerland

Gemeentesecretaris Burgemeester
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